



SafariJeep |

from **me** for fun!



Abenteuer adventure

SafariJeep | SafariJeep

SafariJeep

**Auf den Spuren der wilden
Tierwelt - der Zauber des Abenteuer**

SafariJeep

**On the trace of wild animals -
the magic of adventure**

Eine Faszination für jeden Freizeitpark

A fascinating attraction that fits into every amusement park

Die Fahrzeuge | Die Fahrzeuge sind sehr stabil und kompakt gebaut und mit viel Liebe zum Detail ausgestattet. Der Fahrzeugaufbau ist komplett aus glasfaserverstärktem Polyester hergestellt, die Bemalung erfolgt individuell von Hand. Die Fahrzeuge bieten ausreichend Platz für 2 oder 4 Personen.

Vehicles | The vehicles are of very sturdy and compact construction, and fitted with lovingly reproduced details. Vehicle body is completely made of glass-fibre reinforced polyester, painting is individually carried out by hand. Vehicles offer enough space for 2 or 4 people.

Die Fahrbahn | Der geringe Kurvenradius von nur ca. 3,50 m / 5,00 m ermöglicht die Installation auch auf kleinem Raum. Der Fahrbahn-Unterboden muss eben und möglichst mit einer abriebfesten, glatten Oberfläche versehen sein. Fahrbahnbreite ca. 1,40 / 1,60 m.

Roadway | The small radius of curve of only approx. 3.50 m / 5.00 m makes installation also possible in a restricted space. The roadway must be level and as far as possible provided with an abrasion-resistant, smooth surface. Roadway width approx. 1.40 / 1.60 m.

Die An- und Abfahrt | Die Jeeps sind für eine halbautomatische Steuerung mit jeweils einem optischen Sensor ausgerüstet. Am Start und Halteplatz werden die Fahrzeuge durch Tastendruck bewegt. Das weitere Vorfahren erfolgt dann automatisch.

Departure and arrival | The jeeps are equipped with a semiautomatic control system featuring an optical sensor. At start and stop point the vehicles are set into motion by pressing a key. All other sequences of operation are then fully automatic.



Die Maße	Länge	Breite	Höhe
	198 cm	100 cm	115 cm

Dimensions	Length	Width	Height
	198 cm	100 cm	115 cm



